

MÖTESPROTOKOLL

från årsmöte i Berga Vägsamfällighet

lördag 27 maj 2017 i Lyse församlingshus

1. **Årsmötets öppnande**
Styrelsens ordförande Ray Hjert hälsade alla välkomna, förklarade mötet öppnad.
2. **Val av mötesordförande och sekreterare**
Håkan Persson valdes till mötesordförande
Geir Pettersen valdes til mötessekreterare
3. **Mötets stadgeenliga utlysande**
Årsmötet godkände kallelsen och mötets utlysande
4. **Dagordning**
Årsmötet godkände dagordningen.
5. **Upprättande av röstlängd**
Röstlängden fastställdes till 29 röstberättigade fastigheter. 6 av dessa var representerade via fullmakt. Det var 11 fastigheter representerade utan nödvändig fullmakt, och således inte röstberättigade. Röstlängden blev godkänd av årsmötet.
6. **Val av justeringsmän**
Erik Hovden och Marianne Ahlin Enström valdes att justera protokollet.
7. **Styrelsens verksamhetsberättelse**
Styrelsens berättelse för verksamhetsåret 2016/17 föredrogs av styrelsens ordförande Ray Hjert. Nya ägare under senaste året blev presenterade.
Verksamhetsberättelsen godkändes av årsmötet.
8. **Årsredovisning ekonomi**
Styrelsens ekonomiska årsredovisning för verksamhetsåret 2016/17 föredrogs av kassör Jan Briheim. Årsbokslut och Budgetjämförelse godkändes av årsmötet.
9. **Revisjonsberättelse**
Revisionen var representerade vid Frank Rogne och Carl-Magnus Stensson.
Revisionsberättelsen blev uppläst med godkändande.
10. **Styrelsens ansvarsfrihet**
Årsmötet beviljade avgående styrelse ansvarsfrihet.
11. **Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna**
 - i. **Ny förrättning**
Styrelsen ansökte om en ny väg-förrättning, i enlighet med beslut på förra årets stämma, i juni 2016. Vi har fått upplyst att vårt ärende ligger i kön för kommande förrättningar.

ii. **Motioner.**

Motion från Börje Elengård avseende förflyttning av båtar till och från bryggor.

"Det är viktigt att vid förflyttning av båtar till och från bryggor och iläggingsplatser skall föraren inneha körkort som svarar mot transporten. Dragbilen skall vara anpassad för transporten."

Styrelsens svar til Börje Elengård:

"Bäste medlem.

Enligt föreningens stadgar, så kan våra medlemmar genom motion väcka förslag rörande föreningens verksamhet. Vi i styrelsen är eniga i dina åsikter, men bedömar din motion till att vara mer en fråga för polis och trafikverket, och inte berör vår verksamhet."

Mötesordförande hittade inte någon fråga för årsmötet i motionen, men föreslog att denna läggas till handlingarna utan omröstning eller åtgärder. Godkändes av årsstämman.

12. **Val av ny styrelse**

Erik Hovden presenterade Valberedningens förslag till ny styrelse för kommande verksamhetsår. Årsmötet godkände förslaget och valde följande styrelse:

Ordinarie ledamöter:

Ray Hjert	Ordförande - omval 1 år
Jan Briheim	Kassör omval 2 år
Ruben Adolfson	Ledamot omval 2 år

Suppleanter:

Henrik Tillander	Suppleant - omval 1 år
Berith Friberg	Suppleant - omval 1 år

Inte för val i år:

Geir Pettersen	Sekreterare 1 år kvar
Torkel Martinsson	Ledamot 1 år kvar

13. **Val av revisorer**

Erik Hovden presenterade Valberedningens förslag till revisorer för kommande verksamhetsår. Årsmötet godkände förslaget och valde Frank Rogne och Carl-Magnus Stensson till samfällighetens revisorer.

14. **Val av valberedning**

Årsmötet beslutade, i enlighet med styrelsens förslag, att välja följande personer till valberedning för kommande verksamhetsår:
Marianne Ahlin Enström och Erik Hovden (tillika sammankallande).

15. **Kostnadsersättningar**

Styrelsens kassör Jan Briheim presenterade dagens ersättningar.
- Styrelseledamöter och suppleanter betalar en reducerad välgift, kr. 100.
- Styrelseledamöter ges kostnadsersättning efter räkning.
Styrelsen föreslog oändrade ersättningar för kommande verksamhetsperiod.
Godkänd av årsmötet.

16. **Medlemsavgift. (Stugägareföreningen)**

17. **Budgetförslag**

Kassör Jan Briheim presenterade budgetförslaget och förklarade bakgrund för ny avsättning till underhållsfond (kr. 100.000) Förslaget godkändes av årsmötet.

18. **Vägggifter och fastställande av betalingslängd**

Styrelsen förslag till debiteringslängd (utdelad under mötet) och fastställande av oändrad medlemsavgift (kr 1 000 pr år) blev godkänd och enstämmig beslutad av årsmötet.

19. **Övriga frågor**

Lennart Thulin uttryckte tacksamhet för ny skylt utanför hans fastighet i backen ned mot fyrvägs korsningen. Han hävdade emellertid att många fortfarande kör för fort, och föreslog att sätta upp ytterligare skylt med "lekande barn - kör sakta". Han och hans granne önskade också att fartsguppen görs högre.

Ordförande Ray Hjert leste upp styrelsens svar til motion från Thullin i fjol, och svarade att den nya styrelsen vil ta upp frågan på nytt på nästa styrelsemöte. Svaret till Thulin vill kopieras till övriga medlemmer.

20. **Nästa årsmöte**

Nästa årsmöte: Lördagen den 26 maj 2018.

Mötets avslutande

Mötesordförande förklarade årsmötet avslutat och tackade medlemmarna för deras deltagande och engagement.

Lyse-Berga, 2017.06.05


Håkan Persson
Mötesordförande


Ray Hjert
Ordförande


Geir Pettersen
Sekreterare


Marianne Ahlin Enström
Justerare


Erik Hovden
Justerare